
Maribor, 06.10.2014 
 

Zapisnik 6. izredne seje ŠS MF UM z dne 06.10.2014 
 
Seja je potekala v ponedeljek, dne 06.10. 2014 ob 19.00 uri v avditoriju MF UM. 

Prisotni so bili:  

 Člani ŠS MF: Eva Nike Cvikl, prodekanja za študentska vprašanja na MF UM,  
Tadej Petek - sekretar MF UM, Tadej Horvat – predsednik 6. letnika, Denis Sraka 
– predstavnik 4. letnika, Monika Marković – predsednica 3. letnika, Špela Pintar – 
predstavnica 3. letnika, Boštjan Muminović – predsednik 2. letnika, Anja Cestnik 
– predstavnica 1. letnika 

 Ostali: Ines Kebler – predsednica DŠMM, Rok Hržič – prorektor ŠSUM, Tadej 
Jalšovec – član ŠSUM, Monika Sobočan – članica ŠSUM, Ana Marija Ledinšek, 
Suzana Bračič, Eva Senica, Blaž Pavič, Tjaša Hertiš, Lara Časar, Kaja Cankar, 
Daša Bosilj, Pia Klobučar, Brina Becner, Maruša Borovšak, Jan Hansel, Rok 
Petrovčič, Tilen Markelj, Hana Halagilič, Alexander Sodja, Mojca Jarc, Eva Dora, 
Katarina Juršič, Tomaž Primožič, Matic Tement, Ina Ülen, Valentina Šoštarić, 
Eva Ferčec, Gregor Nemec, Miha Časar, Sara Nikolić, Denis Sraka, Eva Sušec, 
Mitja Kamenik, Jure Jaupošovec, Tomi Jevšovar, Valentin Rokavec, Niky 
Grabant, Alja Parežnik, Aleksandra Pečovnik, Larisa Sabath, Petra Rižnik, David 
Sever, Ines Muršić, Timea Hebar, Ines Blažević 
  

Odsotni povabljeni: 

 Člani ŠS: Nejc Bukovnik – predstavnik 6. letnika, Una Mršić – predsednica 5. 
letnika, Jure Terglav – predstavnik 5. letnika, Dobruška Černela – predsednica 4. 
letnika, Tadej Petreski – predstavnik 2. letnika, Vid Delopst – predsednik 1. 
letnika 

· Ostali:/ 

 
Dnevni red:  

1. Podaja mnenja o kandidatih za Prodekana za študentska vprašanja MF UM  
 
Ad 1. 

Prodekanja prične sejo ob 19.05 s pozdravom vseh navzočih študentov in študentk in 

predstavi dnevni red današnje seje. Predstavi tudi, da se prodekana za študentske zadeve 

ne voli, toda ga imenuje študentski svet članice. Toda, da bi študentski svet lahko sprejel 

bolj informirano odločitev, so bili na sejo posebej povabljeni tudi drugi študenti fakultete, 

ki bodo po predstavitvi kandidatke Ane Marije Ledinšek in Suzane Bračič izrazili svoje 

mnenje. 

SKLEP 1: 
Študentski svet MF UM potrdi predlagani dnevni red 6. izredne seje. (7 ZA /0 PROTI /0 
VZDRŽANIH) 

Ad 2. 

S predstavitvijo z naslovom Vabilo k sodelovanju prične Ana Marija Ledinšek. Njena vizija 
je slišati, predstavljati in zagovarjati študente. Nadaljuje s svojo osebno predstavitvijo – je 
študentka 4. letnika, tutorka, članica Komisije za samoevalvacijo tutorstva ter aktivna 
članica DŠMM. V študijskem letu 2013/2014 je imela vlogo koordinatorice za šport na MF 
UM. Kot kandidatka za prodekanjo želi pripomoči h kvalitetnejšemu študiju kot aktivna vez 



med študenti in organi fakultete. Plan dela vključuje: izboljšanje dela z referatom, 
izboljšanje kvalitete študija s podporo tutorstvu ter komunikacijo med študenti in 

pedagoškim osebjem. Želi tudi povečati uporabo visokotehnološke simulacijske opreme v 
študijskem procesu. Posebej poudari točko humanitarnosti, glede katere je mnenja, da 
obstaja še večji potencial, saj bi študenti lahko organizirali pevske, plesne ali druge 
dogodke, s katerimi bi zbirali dodatna sredstva. Želi si več sodelovanja z drugimi 
fakultetami, še posebej z ljubljansko medicinsko fakulteto. Ob tem izrazi podporo Zvezi 
študentov medicine. Na temo znanstveno raziskovalnega dela in mednarodne mobilnosti 
želi organizirati delavnice ali okroglo mizo, kjer bi študentje lahko iz prve roke izvedeli 
ključne informacije. Za promocijo dela študentov bi se tesneje povezala z DŠMM in 
oglaševala dejavnosti študentov preko Presnovnika, oglasne deske, spletnih strani ŠS in MF. 
Kot zadnjo točko pove, da želi izboljšati povezanost študentov znotraj fakultete in 
izboljšati motivacijo študentov do samostojnega delovanja znotraj fakultete. 

Naslednja se predstavi Suzana Bračič, študentka 4. letnika. Pravi, da se zaveda, da so 
študentje zelo motivirani za delo, potrebujejo le »piko na i«, da bi lahko svoje želje še 
bolje uresničili. To želi uresničiti s svojim delovanjem. Glede promocije bi uvedla letak, ki 
bi obveščal študente o delovanju drugih. Pri sistemu tutorstva želi izboljšati uporabo 
anatomskih miz in druge tehnologije, za 2. letnika HPS simulatorje za fiziologijo in 
farmakologijo. Predmetno tutorstvo želi uvesti tudi v 4. in 5. letniku. Izvesti želi delavnico 
za nove študente MF o osnovah komuniciranja in dela pri študiju.  Želi uvesti pripravo 
priročnika z učnimi cilji, na katere bi se študent lahko zanesel. Uvedla bi vprašalnik, kjer 
bi študenti sproti ocenjevali kvaliteto predavanj, rezultate bi videli tako profesor kot tudi 
ŠS. Pri seminarjih želi uvesti manjše skupine, seveda bi pa vse spremembe vpeljala v 
sodelovanju z drugimi organi MF. O vključenosti študentov v zdravstveni sistem želi 
organizirati okroglo mizo, kjer bi skupaj z vodstvom MF in UKC jasneje definirali vlogo 
študentov v lokalnem okolju. Glede raziskovalne dejavnosti pove, da bi organizirala 
delavnico, kjer se bi naučilo študente vrednotenja publikacij in kasneje tudi pripraviti 
samostojno raziskovalno nalogo. Bolj želi obveščati študente o možnostih za mednarodni 
študij. Za bolj učinkovito delo bi v delovne skupine, ki bi jih ustanovila znotraj ŠS, vključila 
tudi ostale študente, ki niso člani ŠS. Ustanovila bi delovno skupino za učinkovitost, 
pedagoški proces, vključenost v zdravstveni sistem, raziskovalno dejavnost in medije. 
Konča z mislijo, da je za najboljši končni rezultat potrebna skupna aktivnost vseh 
študentov. 

Po predstavitvi kandidatk sledi čas za vprašanja študentov. Eva Nike vpraša,  kaj mislita 
kandidatki, da je bila največja napaka delovanja ŠS do sedaj in kako bi to izboljšali. Ana 

Marija Ledinšek pove, da je to bila nedostopnost prodekanje za vse študente. Suzana 
Bračič pove, da je prodekanja do sedaj premalo izpostavljala program  ŠS MF, tako da 
študentje niso vedeli, kaj se dogaja znotraj ŠS MF.  

Tadej Horvat ju povpraša o MCQ vprašanjih. Suzana predlaga uvedbo koeficienta, ki bi 
popravil končni rezultat, zadovoljna pa je nad uvedbo kliničnih primerov, ki testira 
študentovo praktično razmišljanje o problemu. Ana Marija pove, da bi najprej izvedla 
anketo za vse študente. Problem je tudi, da so tudi nekateri ponujeni odgovori nesmiselni. 
Ob tem predlaga, da bi bil potreben nekdo, ki bi preveril resničnost odgovorov.  

Blaž Pavič vpraša, če mislita, da bodo njune kurikularne spremembne dosegle svoj cilj. 
Suzana vidi problem v odnosu profesorjev do izpitov, opaža tudi, da je pri nekaterih 
predmetih učni načrt prepis kazala. Ana Marija bi sprva poslušala spremembe študentov, ki 
bi jih kasneje poskušala vpeljati. Problem vidi v komunikaciji med profesorji in študenti. 
Za primer pove simulatorje, kjer bi ob večji študentski vključenosti tudi profesorji lažje 
uvideli njihovo motivacijo. 



Anja Cestnik vpraša, če je s svojim močnim, iskrenim karakterjem, primerna za 
prodekanjo. Ana Marija pove, da se je seveda zmožna prilagajati različnim situacijam.  

Sara Nikolič vpraša, kako bi kandidatki ravnali v primeru, da bi študentje želeli nerazumne 
cilje. Ana Marija pove, da vidi takšen problem v odnosu študentov do dela referata, kjer 
nekateri pričakujejo delo referata časa uradnih ur. Seveda bi v tem primeru ravnala tako, 
kot je prav in ne vedno skladno željam študentov. Suzana odgovori, da bi del teh težav že 
rešila delavnica o komunikaciji, še večjo pomoč pa lahko nudijo delovne skupine. 

 

Ines Kebler, predsednica DŠMM, vpraša, glede na to, da je – po njenem mnenju - Ana 
Marija bolj vključena v obštudijsko dejavnost na fakulteti, kako bo Suzana povezana s 
študenti. Suzana pove, da je aktivna v DŠMM in je sicer precej v stiku z študenti, 
karakterno pa je sicer bolj mirna, a se ji to zdi prednost, saj bo svojim odločitvam 
namenila dosti premisleka. Ana Marija pove, da bo kot morebitna prodekanja ostala zvesta 
svoji obštudijski dejavnosti, saj se ji zdi ključna za študentsko življenje.  

Ines tudi vpraša, kako bosta podprli sodelovanje z DŠMM. Ana Marija pove, da bi podpirala 
vse projekte DŠMM in jim nudila povezavo z ljubljansko fakulteto ter skrbela za skupno 
promocijo študentov, tako v DŠMM in tudi ŠS. Suzana pove, da bi DŠMM še naprej finančno 
in organizacijsko podpirala, saj ima veliko dobrih projektov. 

Rok Hržič, prorektor za študentska vprašanja, vpraša, kaj so bistvene 3 stvari, za katere 
mislita, da jih bosta lahko izvedli v naslednjih 2 letih. Suzana odgovori, da ima za vse 
projekte že časovno razvrščene znotraj dveh let, ob tem pa se zaveda, da bo izvedba vseh 
projektov zahtevala ogromno dela. Prioriteto želi dati ureditvi interneta za študente 
znotraj UKC, okrogli mizi o vključenosti študentov ter promociji raziskovalnega dela. Ana 
Marija želi najprej povezati študente med seboj in nato še z nosilci predmetov, bolj želi 
izkoristiti Simulacijski center MF UM, ki mora biti na voljo študentom.  

Rok vpraša, na kakšen način bi v primeru neizvolitve bili pripravljeni sodelovati z izvoljeno 
kandidatko. Ana Marija je odprta za vse predloge, izpeljavi Suzaninega načrta bi tudi 
pomagala, še posebej pri Simulacijskem centru. Suzana pove, da se strinja z Ano Marijo, da 
bi se vključila v področja, kjer bi čutila, da lahko pomaga. 

Jure Jaušovec vpraša, koliko sta pripravljeni svoje študijske obveznosti dati na stran v 
primeru izvolitve. Suzana pove, da bo v tem primeru opustila vodenje projekta Medimedo 
ter se prepustila svoji novi funkciji, Ana Marija je že odstopila od funkcije vodje tutorjev, 
svoje članstvo glede koordinatorice za šport bi v tem primeru tudi prenehala.  

Tadej Jalšovec vpraša o 2 dobrih stvareh, ki ju je opravila Eva Nike Cvikl kot prodekanja. 
Ana Marija pove, da je veliko dosegla s finančno podporo aktivnostim na MF, pohvali tudi 

prisotnost prodekanje na vseh brucovanjih, kjer se je brucem bolj neformalno predstavila. 
Suzana pove, da je vzpodbujala delo študentov, ogromno pa se je storilo tudi na področju 
kurikuluma. 

Po času za vprašanja kandidatkama prodekanja pove, da sledi glasovanje študentov, ki niso 
člani ŠS. Po zaključenem glasovanju se sestavi komisija za pregled rezultatov v sestavi 
Tadej Horvat, Monika Markovič in Špela Pintar. Ti nato preštejejo glasovnice študentov, ki 
pokažejo izid 25 glasov za Suzano Bračič, 19 glasov za Ano Marijo Ledinšek in 1 neveljaven 
glas. Komisija nato seznani SŠ z rezultati glasovanja študentov, po čemer sledi ločena 
diskusija članov SŠ o obeh kandidatkah za prodekanjo za študentske zadeve. Po diskusiji se 
izvede tajno glasovanje. 



SKLEP 2: 

Študentski svet MF UM podaja podporo kandidatki Suzani Bračič, študentki 4. letnika 

kot prodekanji za študentska vprašanja na MF UM. (6 Za /1 Proti / 0 vzdržanih).  

Eva Nike Cvikl obvesti navzoče študentke in študente o rezultatu glasovanja članov 
Študentskega sveta MF UM. 

Seja se zaključi ob 20.25. 


